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Abstract (en)
The substance has an array of conductive wires positioned relative to one another to present negative permittivity relative to electromagnetic waves
that have electrical field parallel to greatest dimension of the wires. The waves are propagated at frequency below electrical plasma frequency of the
substance that is made of an antiferromagnetic material. Each wire has strips (20, 22) made of conductive ferromagnetic and dielectric materials,
where each wire extends along the dimension in a plane of the strips and has thickness twice as small as skin thickness of the ferromagnetic
material. The ferromagnetic material is an alloy of iron or cobalt or nickel. The antiferromagnetic material is an alloy of manganese and nickel,
iridium or iron or nickel oxide. Independent claims are also included for the following: (1) an electromagnetic waveguide device comprising a left-
handed substance (2) an electromagnetic sender or receiver antenna comprising the left-handed substance (3) a method for manufacturing the left-
handed substance.

Abstract (fr)
Ce corps main gauche comporte un réseau de fils conducteurs disposés les uns par rapport aux autres de manière à présenter une permittivité
négative vis-à-vis des ondes électromagnétiques ayant un champ électrique parallèle à la plus grande dimension de ces fils et se propageant à
une fréquence inférieure à la fréquence plasma électrique du corps, chaque fils étant réalisé en matériau magnétique conducteur présentant une
perméabilité négative pour une plage de fréquences des ondes électromagnétiques inférieure à la fréquence plasma électrique du corps. Chaque
fils comprend au moins un ruban (20, 22), réalisé dans le matériau magnétique conducteur, qui s'étend le long de la plus grande dimension du fil
dans un plan du ruban et dont l'épaisseur est au moins deux fois plus petite que l'épaisseur de peau du matériau magnétique conducteur.
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